

TOURISM RESEARCH



中国人民大学“复印报刊资料”重要转载来源期刊
RCCSE 中国核心学术期刊

ISSN 1674-5841
CN 53-1212/K

旅游研究

2020.2（双月刊）

第12卷 第2期

Vol.12 No.2

目 次

手机信令数据在游客流量监控方面的应用
..... 陈圣威，万红生，宋 逸，戴 斌，刘 磊 (1)

旅游纪念品符号化生产与再生产
——以美国黄石国家公园纪念品为例
..... 占胜蓝 (11)

信息质量对旅游目的地形象的影响研究
——基于不同关系强度的社交媒体平台
..... 王文玉，武甜甜，苗 茜 (23)

国际邮轮港口的游客服务能力与设施配备研究
..... 侯雅婷，孙晓东 (35)

国内民宿业发展研究知识图谱分析
..... 冯晓兵，韩雯茜 (49)

高速铁路对海峡西岸城市群旅游空间分异特征的影响研究
..... 高立慧，李洪波 (61)

基于生态位理论的临安民宿集聚特征与机制研究
..... 俞佳俐，凌 理，李 健 (74)

黄浦江两岸游憩空间意象比较研究
..... 曾俊婷，吴国清 (87)

投稿须知 (封三)

本刊启事 1. 本刊实行同行专家匿名评审制度。
2. 本刊对所发论文享有中文专有出版权,请勿一稿多投。
3. 本刊对所发论文享有电子出版和信息网络传播权,如有异议,请事先
声明。

CONTENTS

Application of Mobile Signaling Data in Tourists Flow Monitoring

..... CHEN Shengwei, WAN Hongsheng, SONG Yi, DAI Bin, LIU Lei(1)

Symbolic Production and Reproduction of Tourist Souvenir

—Take the Souvenirs of Yellowstone National Park as an Example

..... ZHAN Shenglan(11)

Research on the Effects of Information Quality on Tourism Destination Image

—the Social Media Platforms Based on Different Relationship Strengths

..... WANG Wenyu, WU Tiantian, MIAO Xi(23)

Service Capacity and Tourist Facilities of International Cruise Ports

..... HOU Yating, SUN Xiaodong(35)

Analysis of Knowledge Map of Domestic Homestay Industry Development Research

..... FENG Xiaobing, HAN Wenqian(49)

Research on the Impact of High-speed Railway on the Spatial Differentiation

of Urban Agglomeration on the West Coast of the Taiwan Straits

..... GAO Lihui, LI Hongbo(61)

Analysis on the Characteristics and Mechanism of Lin'an Homestay Agglomeration

Based on Niche Theory

..... YU Jiali, LING li, LI Jian(74)

A Comparative Study of the Recreational Space Image on Both Sides

of the Huangpu River

..... ZENG Junting, WU Guoqing(87)

TOURISM RESEARCH

旅游研究

2009 年创刊（双月刊）
第 12 卷 第 2 期（总第 54 期）
2020 年 3 月 10 日出版

Tourism Research

Started in 2009(Bimonthly)
Vol.12 No.2 (Sum No.54)
Mar. 10, 2020

ISSN 1674-5841 国内邮发代码: 64-7
CN 53-1212/K 定价: 12.00

ISSN 1674-5841

